
Zápisnica zo zasadnutia Komisie kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v Sládkovičove  
zo dňa 25. 1. 2023 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny, ktorá je neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Plán kultúrnych akcií na 1. polrok 2023 a Sládkovičovské kultúrne dni 2023 
3. Vyhodnotenie projektov realizovaných v roku 2022 
4. Mestské noviny 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
1. Otvorenie 

Predsedníčka komisie Eva Sudová otvorila zasadnutie a privítala prítomných.  
 
2. Plán kultúrnych akcií na 1. polrok 2023 

 Predsedníčka komisie Eva Sudová prečítala harmonogram podujatí, ktorý bol členom 
komisie vopred zaslaný.  

 Ing. Viera Frantová informovala prítomných detailnejšie o pripravovaných divadelných 
predstaveniach, tiež zhodnotila, že predajnosť vstupeniek výrazne ovplyvňuje popularita 
hercov bez ohľadu na to, aká je cena vstupenky.  

 Attila Srejner informoval o pripravovaných podujatiach zo strany Csemadoku, doplnil, že 
v máji bude v Inovatechu divadelné predstavenie z Budapešti a že termín Dňa Csemadoku 
ešte upresní, do úvahy prichádza aj termín na konci leta.  

 Ing. Zuzana Červenková informovala prítomných o pripravovaných mestských akciách 
a odkonzultovala s členmi komisie konkrétne podujatia. Otázna bola hudobná produkcia 
na stavaní mája, či ponechať Fókovcov alebo zmeniť skupinu. Mgr. Erika Križanová 
navrhla hudobnú skupinu Renova, komisia to odsúhlasila.  

 Referentka kultúry ďalej informovala, že o Futbalový turnaj o pohár primátora nie je 
zo strany divákov veľký záujem a opýtala sa, či má zmysel organizovať podujatie, o ktoré 
nie je záujem zo strany občanov. Predsedníčka komisie navrhla odkonzultovať to na 
komisii športu.  

 K oslave Medzinárodného dňa detí padlo niekoľko návrhov ‒ vozenie detí vláčikom, 
divadielko, maľovanie na tvár (dievčatá, ktoré boli na Familyday), Nerf aréna, 
interaktívne atrakcie. Referentka kultúry preverí všetky možnosti. Týždeň po plánovanej 
oslave MDD organizuje škola pre rodiny s deťmi Family Day a záchranné zložky 
veľkolepú akciu pre deti. Je potrebné zosúladiť tieto akcie, preto predsedníčka komisie 
navrhla ešte stretnutie so školou a záchrannými zložkami. 

 XXIV. Sládkovičovské kultúrne dni 
Referentka kultúry informovala prítomných o možnostiach kultúrneho programu počas 
XXIV. Sládkovičovských kultúrnych dní, ktoré s účinkujúcimi odkonzultovala zatiaľ 
telefonicky. Informovala o návrhu.  

       Piatkový program (16. 6. 2023) by mohol byť skôr pre mladšie ročníky: o 20.00 hod.     
       Mário Lopez a Latino dance group (1 000 €), o 21.30 hod. Sima (4 500 €), od 23.00   
       do 2.00 hod. DJ Cini (350 €).  



      Sobota (17. 6. 2023) by mohla byť rodinná: po vystúpeniach detí sládkovičovských   
      materských a základných škôl a detskom programe by o 20.00 hod. vystúpil folklórny   
      súbor Ifjú Szivek (2 500 €), o 21.30 hod. Polemic (5 200 €) a od 23.00 hod. do 2.00  
      hod. Tosi band, prípadne iná rómska kapela.  

 Mgr. Michaela Varga mala požiadavku, či by Sima nemohla vystúpiť skôr, referentka 
kultúry preverí.  

 K programu pre deti, padli rôzne návrhy: divadielko, hudobné vystúpenie ‒Zahrajko, Alex 
žonglér. Referentka kultúry preverí všetky možnosti.  

 Otázka zo strany referentky kultúry padla aj k vareniu kotlíkových špecialít. Či to 
ponechať, nakoľko z toho obyvatelia mesta nič nemajú a zaberá to priestor pri detskom 
ihrisku, kde by mohli byť umiestnené atrakcie pre deti. Jedna možnosť je presunúť varenie 
na dopoludnie, druhá je presunúť ho za Inovatech alebo nahradiť varenie prezentáciou 
remesiel a tradícií ručných prác, kde by sa obyvatelia mesta mohli inšpirovať. Peter 
Horník navrhol variť poslanecký guláš pre občanov. Pre upresnenie programu SKD sa 
členovia komisie dohodli na stretnutí v 2. polovici apríla. 

 
3. Vyhodnotenie projektov realizovaných v roku 2022 

 Attila Srejner sa vyjadril k čerpaným dotáciám pre Csemadok, Dióhéj, Diócsku a Hahotu.  
       Predsedníčka komisie mala pripomienku, že niekoľko rokov sa poskytuje dotácia pre  
       divadelný súbor Hahota a diváci žiadne predstavenie za posledné roky nevideli.  
       Attila Srejner sa vyjadril, že je všetko v štádiu prípravy.  

 Anna Pokorná sa vyjadrila k čerpaniu dotácií za MO Matice Slovenskej.  

 Eva Sudová sa vyjadrila k OZ Ponvagli, ktoré pripravilo prezentáciu histórie mesta na 
šiestich tabuliach, ktoré budú umiestnené za starým kultúrnym domom, kde je galéria 
osobností mesta a na Termálnom kúpalisku Vincov les.  

 
4. Mestské noviny 

 Predsedníčka komisie informovala prítomných o pripravovanom Štatúte periodika mesta 
Sládkovičovo „Život v Sládkovičove / ÉlétDiószegen“ a Zásadách informovanosti 
obyvateľov a komunikácie s verejnosťou prostredníctvom médií mesta Sládkovičovo, 
ktorý bol členom komisie zaslaný.Vyjadrila sa k zostavovaniu a fungovaniu redakčnej 
rady, ktorú bude schvaľovať MZ, informovala o svojej predstave obsahu mestských novín, 
ktorý by mal obsahovaťzaujímavosti zo súčasnosti i histórie mesta, profily a príbehy 
významných osobností, tiež sa vyjadrila k tomu, že občianske združenia, ktoré organizujú 
podujatia by mali o každom zrealizovanom podujatí napísať článok do novín.  

 Predsedníčka komisie navrhla, zvolať stretnutie zástupcov všetkých občianskych združení, 
nakoľko na návrh VÚC Trnava by všetky OZ v Sládkovičove by mali mať svojho 
spoločného zástupcu pri komunikovaní s VÚC kvôli lepšeniu informovanosti 
a možnostiam získavania dotácií z VÚC. 

 
5. Rôzne 

 Mgr. Martina Slahučková sa vyjadrila, že jej chýba viac kultúry pre deti, ďalej sa 
informovala, či mesto nebude organizovať karneval pre deti. Referentka kultúry 
odpovedala, že to mesto nemá v pláne organizovať. 

 Aby mohli na podujatiach vystupovať gymnastky, Mgr. Erika Križanová požaduje 
gymnastickú podložku na pódium, ktorá by sa využívala aj v škole. 



 Mária Matlohová sa informovala ohľadom fungovania Termálneho kúpaliska Vincov les 
počas zimnej sezóny a tiež o možnosti prenajatia kongresovej sály. Predsedníčka komisie 
Eva Sudová interpretovala vyjadrenia konateľa TKVL, že prevádzka vnútorného bazéna 
bola neefektívna, prenájom kongresovej sály by bol možný, pripravuje sa preto cenník 
prenájmu. Tiež informovala, že kúpalisko je v takom stave, že si vyžaduje veľké 
investície. 

 
6. Záver 

Predsedníčka komisie Eva Sudová poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie 
Komisie kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v Sládkovičove. 

 
Zapísala: Ing. Zuzana Červenková 


